
Fra: Peter Rømer - Ishøj Karate Klub [peter@ishojkarateklub.dk]

Til: Hülya Abdulovski [abd@ishoj.dk];Christian Kunsemüller [chrku@ishoj.dk];Amalie Sejersdahl Mikkelsen
[amami@ishoj.dk];Rune Holm Andersen [ruhan@ishoj.dk];adavids@ishoejby.dk [adavids@ishoejby.dk]

Cc: 'Carsten Ishøj Karate Klub' [carsten@ishojkarateklub.dk]
Sendt dato: 28-01-2022 11:29
Modtaget Dato: 28-01-2022 11:29
Vedrørende: SV: Lokalefordeling 2022-2023
Vedhæftninger: image001.png

image002.png
image003.jpg
image004.jpg

Hej Hülya
 
Det er kun i Booksys, at jeg kan se, at vores ønsker om haltid i gymnastiksalen er afvist.
 

 
 
For såvel mandag som torsdag ansøgte vi om tid i den gamle gymnastiksal, hvor jeg så havde regnet med, at man kunne læse sig til, at der indfandt
sig en tidsmæssig konflikt, hvor vi så endte som tabere. Det kan vi nok leve med, men nu besvarer jeg din henvendelse med henblik på at
tydeliggøre, hvad der lå bag vores ønske om mere haltid.
 
Vi er både en breddeklub og en eliteklub. Men man opbygger ikke en elite ved kun at træne 2 gange om ugen. Nogle af vores bedste udøvere (ikke
elite) kan vi ikke tilbyde den træningstid, der er nødvendig for at hæve niveauet i nødvendigt og ønsket omfang. Vi ønskede således træningstid for
vores voksenhold i en anden hal, så andre hold kan træne samtidigt i de lokaler vi i forvejen er tildelt træningstid i. Vi har nogle vilkår som mange
med sikkerhed er misundelige over, men tilbage står jeg med et budskab om, at vi ikke kan tage flere medlemmer ind i vores klub eller blive meget
dygtigere end vi er, da det står og falder på haltid eller mere plads. Vi er en bredt funderet klub med mange aldersgrupper, der alle har en
berettigelse for klubbens sammenhængskraft. Nogle hold står således i vejen for andre. Vi har potentialet til at udvide vores medlemstal, men det
lader sig ikke gøre, hvis vi ikke tildeles flere træningstimer/mere plads.
 
Med en afvisning af vores ønsker i den gamle gymnastiksal, så vil vi gerne høre, om I har gjort jer tanker om hvor vidt, der findes andre muligheder,
når nu jeg ikke kan læse mig til, at vores ønske har givet anledning til en tidsmæssig konflikt, hvor vi blev valgt fra.
 
God weekend!
 
Mvh. Peter Rømer
Formand – Ishøj Karate Klub
Tlf.: 40 60 80 94
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Kære foreninger
 
Tak for jeres ansøgninger til idrætslokaler for sæson 2022/2023.
 
Alle ønsker er fremlagt på lokalefordelingsudvalgets møde den 20. januar 2022.
 
Lokalefordelingsudvalget har behandlet alle ønsker og indstiller vedhæftede fordelingsplan for idrætslokaler 2022/2023.
 
Vi vil bede jer tage et kig på denne. Skulle I have indsigelser til denne, skal disse fremsendes til Center for Kultur og Fritid på mail
 
kultur@ishoj.dk senest den 31. januar 2022.
 
Den endelige fordelingsplan vil blive behandlet i Ishøj Idrætsråd på møde den 9 . februar og derefter på Folkeoplysningsudvalgets møde den
22.
februar 2022 til endelig godkendelse.
Med venlig hilsen

Hülya Abdulovski
Spe ci a l i s t
Di re kte 43 57 71 17  
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